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YAMAN OPT İK

15 Temmuz 2016 ge-
cesi hain darbe girişiminin 
7’inci yıl dönümü Gire-
sun’da gün boyu çeşitli et-
kinliklerle anıldı.

15 Temmuz Şehidi 
İsmail Kefal, Mezarı Ba-

şında Anıldı
Vali Enver Ünlü, 15 

Temmuz Şehidi İsmail 
Kefal için Tirebolu ilçesi Ka-
rademir köyünde düzenle-
nen anma programına ka-
tılarak mezarına çiçek 
koydu.

İstiklal mücadelemizi 
taçlandırarak, milli birlik ve 
beraberliğimiz için canını 
ortaya koyan Şehit İsmail 
Kefal, Karademir köyünde 
aile kabristanlığında bulu-
nan me za rı ba şın da 
Kur’an-ı Kerim okunarak 
dualarla anıldı.

Anma programına katı-
lan Vali Ünlü, duygularını 
şu sözlerle dile getirdi: “ 

okunmasıy la baş ladı. 
Kur'an-ı Kerim Tilaveti, 
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın 15 Tem-
muz konuşmasının Ata-
türk Meydanı’na kurulan 
dev ekrandan törene katı-
lanlara canlı yayında izle-
tilmesi ve protokol konuş-
malarıyla devam etti.

Atatürk Meydanı’ndaki 
“Demokrasi Nöbeti” prog-
ramı; 15 Temmuz Kahra-
manı İsmail Kefal Belge-
seli, 15 Temmuz kısa film 
gösterimi, 15 Temmuz De-
mokrasi Zafer Marşı, Ge-
ceden Şafağa 15 Temmuz 
Belgeseli ve Cumhurbaş-
kanlığı İletişim Başkanlığı 
tarafından hazırlanan çe-
şitli kısa film ve belgesel-
lerle devam ederek saat 
00.13'te tüm camiilerimiz-
de 'Sela Okunması' ile 
sona erdi. 

(Giresun Valiliği)

‘Gökten ecdâd inerek 
öpse o pâk alnı değer.’

15 Temmuz Demokrasi 
Şehidimiz İsmail Kefal'in 
mübarek kabri başında 
tüm şühedayı rahmet, min-
net ve dua ile yâd ettik. 
Rabbim bizi vatansız, bay-
raksız, ezansız bırakma-
sın” dedi.

Anma programından 
önce ve sonra Tirebolu hal-

kının taleplerini dinleyen 
Vali Ünlü, gençlerle ve ço-
cuklarla da yakından ilgile-
nerek birlikte özçekim ger-
çekleştirdi.

FETÖ ile mücadelenin 
kararlı bir şekilde sürdürül-
mesini ve toplumsal hafı-
zanın diri tutulmasını 
temin etmek amacıyla Gi-
resun’da “Türkiye Yüzyılı-
nın Kahramanları” motto-
suyla düzenlenen “15 Tem-
muz Demokrasi ve Milli Bir-
lik Günü” etkinliklerinin 
akşam bölümünde ise 
saat 19.30’da Giresun Mer-
kez Debboy Mevkii-Gazi 
Caddesi üzerinden Ata-
türk Meydanı'na (Atapark) 
kadar; Vali Enver Ünlü, pro-
tokol ve coşkulu bir kala-
balık tarafından “Demok-
rasi ve Milli Birlik Yürüyü-
şü” gerçekleştirildi.

Program; Saygı Duru-
şu ve İstiklal Marşımızın 

“Türkiye Yüzyılının Kahramanları” 

“Afetin açtığı
yaraları el birliği

ile saracağız”

sahip çıkacaktır ve bu hasarları 
hızlıca gidecektir” dedi.

Bakan Uraloğlu’nu Ordu Gire-
sun Havalimanı’nda karşılayan 
Yılmaz, Ulaştırma ve Altyapı Ba-
kanıyla birlikte Piraziz, Bulancak, 
Yağlıdere ve Keşap ilçelerinde 
hasar tespit çalışması yaptı.

Vatandaşlarla da görüştükle-
rini kaydeden Yılmaz, “Sel fela-

ketinden etkilenen tüm böl-
geleri tek tek inceliyor; 
hasar gören noktaları en 
kısa sürede eski haline ge-
tirmeyi hedefliyoruz. Afet-
ten etkilenen ilçelerimizde 
yaşanan sıkıntıları Baka-
nımıza dile getirdik. Devle-
timiz tüm imkanlarıyla, böl-
gelerimizi eskisinden daha 
iyi olmaları için çalışmalar 
tüm hızıyla devam ediyor. 
Bakanımız da burada hem-
şehrilerimiz nezdinde ge-
reken talimatları verdi. Va-
tandaşlarımızın gösterdiği 
sabır ve duyduğu güven 
için şükranlarımı iletiyo-
rum. Devlet ve millet işbirli-
ğiyle her şeyin üstesinden 

AK Parti Giresun İl Başkanı 
Mete Bahadır Yılmaz, sel bölge-
lerinde incelemelerde bulunan 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Ab-
dulkadir Uraloğlu’nun yaraların 
bir an önce sarılması için talimat-
larda bulunduğunu belirterek, 
“Rabbim şehrimize bir daha böy-
lesi afetler yaşatmasın. Devlet 
güçlüdür, devlet milletine yine 

geleceğiz inşallah. Mev-
sim normallerinin çok çok 
üzerinde bir yağış aldık. 
Haliyle doğal afetler yaşı-
yoruz. Bütün imkânlarımı-
zı seferber ederek şehrimi-
zi yeni çehresine bir an 

önce kavuşturacağız. Aziz 
milletimizin desteği saye-
sinde her problemi daha 
kolay çözüyoruz. Afetin aç-
tığı yaraları el birliği ile sa-
racağız” ifadelerini kullan-
dı. (Dursun Onur)

Giresun Yağlıdere’de yoğun 
yağış nedeni ile su fabrikasının 
depo bölümünde göçük oluş-
ması sonucu çalışan Şinasi Öz-
demir hayatını kaybetmişti. 
Olayla ilgili yapılan soruşma se-
bebiyle fabrikanın faaliyetleri 
durduruldu. Valilikten yapılan 
açıklamada; “İlimizde Yağlıdere 

ilçesi Üçtepe beldesinde bulunan bir fabrikada 
10.07.2023 tarihinde meydana gelen obruk şeklindeki 
göçükte 3 fabrika çalışanı enkaz altında kalmıştır. 
Enkaz altında kalan 3 işçiden 2’si yaralı olarak kurtarıl-
mış olup bir (1) işçi ise maalesef hayatını kaybetmiştir.

Yaşanan üzücü olayın ardından derhal adli ve idari 
soruşturma başlatılmıştır. İlk incelemeler sonucu belir-
lenen eksiklikler giderilene ve başlatılan soruşturma ta-
mamlanana kadar işletmenin faaliyetleri Valiliğimiz ta-
rafından süresiz olarak durdurulmuştur“ denildi. 

(Giresun Valiliği)

Fabrika kapandı!

Katı Atık Bertaraf Tesisi

Giresun’da çöp tesisi-
ne karşı çıkan vatandaşlar 
5 gündür sürdürülen bek-
leme eylemi boyunca Katı 
Atık Bertaraf tesisine çöp 
taşıma aracının girmesine 
izin vermedi.

BEKLEME EYLEMİ
Giresun’un Görele il-

çesi Çavuşlu beldesinde 
faaliyetini sürdüren Katı 

Atık Bertaraf Tesisi’nin 
ÇED raporunu Ordu İdare 
Mahkemesinin iptali, Sam-
sun İstinaf Mahkemesinin 
ise kapatma kararını onay 
lamasının ardından va-
tandaşlar çöp arabaları-
nın tesise girmemesi için 
bekleme eylemi yapıyor.

HALA DÖKÜYORLAR
Çavuşlu Çöplük Olma-

sın Platformu'nun öncülü-
ğünde düzenlenen eyle-
me destek veren vatan-
daşlar mahkeme kararla-
rının uygulanmasını bek-
lediklerini söyledi. Mahke-
me kararlarına rağmen 
hala alana çöp döküldü-
ğünü ileri süren vatandaş-
lar, çöp araçlarının girişine 
müsaade etmeyeceklerini 
belirttiler.
KARAR UYGULANSIN

Çavuşlu Çöplük Olma-
sın Platformu Avukatı 
Ozan Karagöz, “Kapatma 
davasını da kazandık. Bu-
radaki nöbetimiz Türk mil-
leti adına karar veren mah-
kemelerin kararlarının uy-
gulanacak olduğu güne 
kadar devam edecek. Biz-
ler sadece mahkemenin 
kararının uygulanmasını 
istiyoruz” ifadelerini kul-
landı. (Haber Merkezi)

için kazan kaldırdı

“Kale hak ettiği değere kavuştu”
Belediye Başkanı Şen-

likoğlu’nun talimatıyla bir-
likte yoğun bir bakım ve gü-
zelleştirme programı uy-
gulanarak yerli yabancı zi-
yaretçilerin büyük beğeni-
sini kazanan Giresun Ka-
lesi bölgesindeki çalışma-
lar devam ediyor.

Kale'nin görünürlüğünü 
artırmak ve vatandaşların 
keyifle vakit geçirmeleri 
için aydınlatma sistemi, gü-
venlik kameraları, ot biçme 
ve çalılık alanları temizle-
me, Giresun yazılı totem ta-
bela yerleştirme, korkuluk 
çalışması, yürüyüş yolu ya-
pımı, bordür taşları boya-

ma, yön tabelaları takılma-
sı, restoran ve seyir terası 
açılması gibi hizmetler ya-
pılan Kale’de çalışmalar 
devam ediyor.

Bu kapsamda; Kale içe-

risinde bulunan şehitliğe 
uzanan yürüyüş yolu yapı-
lan çalışmayla birlikte da-
ha da sağlıklı ve modern 
hale getirildi. 

(Dursun Onur)
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geçen paranın daha fazla 
olmasını isteriz ama “Her 
şey kötüdür.” demek, bir 
bakmak lazım arkadaşlar. 
Elli yıllık dönemde, 2002 yı-
lına kadar fındığın ortala-
ma değeri 1,5 doları geç-
memiş, bugün 3 dolar ar-
kadaşlar; geçen yıl fındık 3 
dolardı, 3 dolar” dedi. Bay-
raktar, “ 2000 yılına kadar 
fındığın ihracat geliri top-
lam 300 ila 500 milyon do-
lardı; şimdi 2 milyar, 3 mil-
yar dolar aslında. Fındık 
için hiçbir şey yapmadık 
madem, bu 3 doları nere-
den bulduk; bu 2 milyar, 3 
milyar doları nereden bul-
duk?” diye sordu.

Fındık bölgesi milletve-
killeriyle bir toplantı yapa-
caklarını ifade eden Lütfi 
Bayraktar konuşmasında 
“fındığın dertlerini, mese-

lelerini, eksiğini, aksağını; 
yeni sezon geliyor, ne ya-
pabiliriz bunu samimi sa-
mimi konuşacağız ve gide-
ceğiz, bu iktidar partisinin 

İYİ Parti’nin fındığın so-
runlarının araştırılması için 
verdiği önergenin TBMM’ 
deki görüşmleri sırasında 
söz alan Ak Parti Sakarya 
milletvekili Lütfi Bayraktar, 
fındığın siyasete malzeme 
yapılmamasını istedi.

Bayraktar, genel kurul-
daki konuşmasında, fındık 
için fiyat beklentisini dile 
getirmezken, daha önce 
hep söylediği gibi; FİSKO-
BİRLİK’in alım için görev-
lendirilmesi isteğinden de 
söz etmedi. Bayraktar’ın 
konuşması sanki fındığa 3 
dolar fiyat yetiyormuş gibi 
algılandı.

Halen FİSKOBİRLİK 
Yönetim Kurulu başkanlığı 
görevini sürdüren Bayrak-
tar, ” fındık üreticisi her 
şeyin en iyisine layıktır. Biz 
fındık üreticisinin eline 

mensubu olmamıza rağ-
men “Şunlar şunlar yapıl-
malı.” diyeceğiz ama arka-
daşlar, lütfen, rica ediyo-
rum, fındığı siyasete mal-

zeme yapmayın. Sezon ön-
cesi burada konuşup ko-
nuşup on ay fındığı unut-
mayın diyorum” dedi. 

(Haber Merkezi)

“Fındığı siyasete malzeme yapmayın”

ERASMUS+ ile sınırları aşan adımlar

Giresun İl Milli Eğitim 
Müdürlüğünce yürütülen 
Erasmus+ Akreditasyon 
Proje leri kapsamında 
2021-2027 dönemi için 
Okul Eğitimi ve Yetişkin 
Eğitimi olmak üzere iki 
alanda akredite olmasıy-
la; Müdürlük AR-GE birimi 
tarafından koordine edi-
len ve 2021 yılında başla-
yan proje hareketlilikleri, 
2 0 2 2 - 2 0 2 3  e ğ i t i m -
öğretim yılında da devam 
etti. Bu dönemde düzen-
lenen proje hareketlilikleri 
ile ildeki 24 farklı eğitim ku-
rumundan 72 öğretmen, 
17 öğrenci ve 6 kursiyer 
olmak üzere toplam 95 ka-
tılımcı Avrupa'da işbaşı 
gözlem ve kurs faaliyetle-
rine katılarak deneyim ka-
zandılar.

Bu kapsamda; 2022-
1-TR 01-KA 121-SCH-
000062320 nu ma ra lı 
Erasmus+ Okul Eğitimi 
Akreditasyonu projesi 
kapsamında 2022-2023 
eğitim-öğretim dönemin-
de Giresun’da 20 farklı 
okulda görevli 44 öğret-
men ve 17 öğrenci proje 
hareketliliğine katılarak 
farklı ülkelerdeki eğitim uy-
gulamalarını gözlemleme 
fırsatı buldu.

2022-1-TR01-KA121-
SCH-000062522 numa-
ralı Erasmus+ Yetişkin 

Eğitimi Akreditasyonu Pro-
jesi kapsamında 4 farklı 
halk eğitimi merkezinde 
görev yapan 28 öğretmen 
ve 6 kursiyer işbaşı göz-
lem ve kurs faaliyeti için 
hareketliliğe katıldı.

İl Milli Eğitim Müdürü 
Ertuğrul Tosunoğlu Eras-
mus+ proje faaliyetlerine 
dair değerlendirmesinde; 
Müdürlük olarak il gene-
linde okul ve kurumlarca 
yürütülen proje çalışma-
larını desteklediklerini 
dile getirerek, bu faaliyet-
lerin önemine vurgu yaptı. 
7 yıllık projenin 2. Yılının 
başarıyla tamamlandığını 
dile getirdi.

Okul Eğitimi alanında-
ki projelerle öğretmenle-
rin; gelişen, geliştiren, 
yeni öğretim yöntem ve 
tekniklerini bilen, teknolo-
jik yeniliklere ayak uydu-
rabilen ve bunları sınıfta 
kullanabilen öğretmenler 
olmalarına destek olmak, 
Bütün öğrencilerin eğitim-
den faydalanmaları ve 
ayrım yapmaksızın eğitim 
görmeleri amacıyla deza-
vantajlıların eğitimi ala-
nında öğretmenlerin mes-
leki yeterlilik ve becerileri-
ni arttırmak, Öncelikli sür-
dürülebilir kalkınma konu-
larını öğretim ve öğreni-
me entegre ederek sürdü-
rülebilir bir geleceği şekil-

lendirmek için gerekli 
bilgi, beceri tutum ve de-
ğerleri kazanmak, öğret-
menlerin mesleki yeterlilik 
ve dil becerilerini geliştir-
mek ve öğretmenlerin 
hedef dili işlevsel bir ko-
nuşma aracı olarak kul-
lanmalarını sağlamanın 
hedeflendiğini belirtti.

Yetişkin Eğitimi alan-
daki yürütülen projeyle 
ise halk eğitimi merkezle-
rindeki, öğretmen, usta 
öğretici ve kursiyerlerin 
ve kursiyerlerin girişimci-
lik becerisinin artırmak, 
farklı ülkelerdeki mesleki 
uygulamaları gözlemle-
yerek hayat boyu öğren-
me düsturu ile yetişkin eği-
timi sürecinde kişilerin bi-
reysel/mesleki/kültürel ye-
terliliklerini artırmak ve 
farklı yaş, kültür, eğitim ve 
sosyo-ekonomik düzeyle-
re sahip vatandaşların 
kaynaşmalarının ve ye-
terliliklerini geliştirmenin 
amaçlandığını dile getirdi.

Söz konusu proje fa-
aliyetlerinin gerçekleşme-
sinde emeği ve katkısı 
olan Müdürlük AR-GE Bi-
rimi yönetici, öğretmenle-
rine ve tüm katılımcılara 
yaygınlaştırma faaliyetle-
rindeki katkılarından do-
layı teşekkür ederek ba-
şarılarının devamını dile-
di. (GİMEM)

'Rekoltenin erken açıklanmasına
bir son verilmeli’

Saadet Partisi Giresun 
İl Başkanı Abdulkadir Bek-
taş, 2023 fındık sezonu 
için üreticinin gün saydığı-
na dikkat çekerek, AKP hü-
kümetine çağrıda bulun-
du.

AKP hü kü me t i n in 
sezon öncesi üreticinin 
aleyhine bir takım yanlış 
kararlar almaması için 
ikaz ettiklerini söyleyen 
Bektaş; “buna rağmen ka-
nunen yasak olmasına 
rağmen rekolte açıklama-
sı yapılmış ve hükümet 
buna göz yummuştur. 
Dünya fındık üretiminin 
tek başına %70’ini karşıla-
yan ülkemiz maalesef fın-
dık kazancı açısından sı-
nıfta kalmıştır. 2022 sezo-
nu fındık kazancımız sa-

dece 1.4 milyar dolar. Sa-
dece bir firmanın, dünya 
fındık piyasası içinde ka-
zandığı paranın %1’ine 
denk gelen bu rakam, fın-
dık piyasasında düştüğü-
müz aciz durumu göster-
mektedir. 22 senedir tek 
başına iktidar olan AKP hü-
kümeti, fındığımızı mamul 
olarak -yani çikolata içine 
koyarak- satacağımız, bu 
sayede yerel fabrikaları ve 
işletmeleri destekleyecek 
bir politika oluşturama-
mıştır. Bölgede istihdamı 
yükseltecek ve göçü önle-
yecek bu sistemi hayata 
geçir(e)memiştir. Üretici-
miz, al gülüm, ver gülüm 
mantığı ile hareket ihracat 
politikaları ile arada ezil-
mektedir. Eğer hükümet 

üretici lehine iyi bir şeyler 
yapmak istiyorsa; rekolte-
nin erken açıklanmasına 
bir son verilmeli, TMO’nun 
alım politikası gözden ge-
çirilmeli, taban fiyat sezon 

öncesi ve dolara endeksli 
olarak açıklanmalı ve fın-
dığın işlenmemiş ve yarı iş-
lenmiş olarak ihraç edil-
mesine kota koymalıdır” 
dedi.  (Haber Merkezi)

Köy müzesi için 70 yıllık
tarım aletlerini bağışladılar

Giresun Şebinkarahi-
sar ilçesine bağlı Alişar 
Köyü Kapaklı Mahallesin-
de yaşayan Karaçelik aile-
si, köyde kurulması planla-
nan köy müzesi için unu-
tulmaya yüz tutmuş 70 yıl-
lık tarım aletlerini bağışla-
dı. Eski tarım aletleri Köy 
Konağında kurulacak köy 
müzesi için değerlendiri-
lecek.

Açılması planlanan köy 
müzesinde iç ve dış me-
kanda kullanılacak döne-
min önemli tarım aletlerini 

gelecek kuşaklara tanıtıla-
cak.

Alişar Köyü Kapaklı Ma-
hallesi Derneğine yapılan 
bağışlarla ilgili sosyal med-
yada açıklamalarda bulu-
nan Başkanı Ali Öztürk, Ka-
raçelik ailesine anlamı 
büyük hediyeler için teşek-
kür ederek, şunları söyle-
di: “Unutulmuş bir köşeye 
atılmış eski tarım aletleri-
nin gelecek kuşakların ta-
nıması için, köyde bulunan 
Köy konağımızın önünde 
tarım aletlerini sergileye-

rek müze haline getirece-
ğiz.”

Öztürk, konuşmasında 
ayrıca, “60-70 yıl evvel ma-
kineli tarım öncesinde kul-
lanılan Düven, kağnı, kara 
saban, boyunduruk, har-
man makinesi (tığ), tırpan, 
tırmık, orak, kotan ve gem 
gibi eşyaların gençlerin 
eski tarım aletlerini mutla-
ka görmesi gerekir.” dedi.

BUNLARI BİLEN YOK!
Öztürk, sözlerini şöyle 

sürdürdü:
“Bunları doğru dürüst 

bilen yok bu tarım aletleri-
ni, büyüklerimiz bunları 
hep yaşadılar Bunları 
yapan büyüklerimiz de 
gitti. Çoğu kimse bilmiyor 
bunu. Buraya gençlerimiz 
gelsin, eski tarım aletlerini 
görsün.” 

(Yeni Şebinkarahisar)

“Geleceğin sanatçı ve
sporcularını arıyoruz”

Bakanlıkça yayımla-
nan "Yetenek İle Öğrenci 
Alan Okullara Başvuru Kı-
lavuzu 2023" doğrultusun-
da Giresun’daki çalışma-
lar devam ediyor. Bu kap-
samda Giresun’da yete-
nek sınavı ile öğrenci alan 
Giresun Güzel Sanatlar Li-
sesi ile Giresun Spor Lise-
sinde yetenek sınavları uy-

rıyla göğsümüzü kabartan 
Giresun Spor Lisesi bün-
yesinde de yetenekli 
gençleri tespit amacıyla sı-
navlar uygulanmaya baş-
ladı.

İl Milli Eğitim Müdürü 
Ertuğrul Tosunoğlu çalış-
malarla ilgili değerlendir-
mesinde; Giresun ili ola-
rak akademik başarıların 
yanında, sanat ve sporda 
ulusal ve uluslararası bir-
çok dereceler elde ettiğini 
vurguladı. Memnuniyet ve-
rici bu başarıların Gire-
sun’da spor ve sanat alan-
larında verilen nitelikli eği-
timin meyveleri olduğunun 
altını çizdi.

Bu vesileyle geleceğin 
sanatçı ve sporcu adayla-
rına "Hayatlarında başarı-
ya ulaşanların yılmadan 
azimle çalışanlar olduğu-
nu unutmamaları" tavsiye-
sinde bulunan İl Müdürü 
Ertuğrul Tosunoğlu sınav-
lara katılan tüm gençlere 
başarılar dilerken yetiş-
melerinde emek sarf eden 
ailelerine ve öğretmenleri-
ne de teşekkürlerini iletti. 
(GİMEM)

gulanmaya başladı.
2002 yılından itibaren 

Giresun’da kültür sanat 
alanında düzenlediği kon-
ser, sergi ve tiyatro vb. 
program ve etkinliklerle 
her zaman adından söz et-
tiren Giresun Güzel Sa-
natlar Lisesi yetenekli öğ-
rencileri tespit ederek bün-
yesinde eğitim vermek 

amacıyla randevu esası-
na dayanarak yetenek sı-
navlarını yapmaya başla-
dı.

Yine 2010 yılından iti-
baren Giresun’da sporuna 
katkıda bulunan, pek çok 
dalda milli sporcu yetişti-
ren, çeşitli branşlarda Tür-
kiye, Avrupa ve Dünya de-
recelerine sahip sporcula-
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CHP Giresun Milletve-
kili Elvan Işık Gezmiş, fın-
dığına 4 dolar talebini tek-
rarladı. Gezmiş, “Fındığın 
maliyetini dikkate almadan 

“FINDIĞA 105 LİRA 
GİRESUN KALİTEYEN 5 
LİRA FARK VERİLMELİ”

Elvan Gezmiş, konuş-
masını, “Biz Cumhuriyet 
Halk Partisi olarak “Fındık 
hakkını alacak.” dedik, “En 

alınacak bir fiyat, yöremiz 
insanının emeğini hiçe say-
mak olur” dedi.

TBMM genel kurulunda 
konuşan Gezmiş, fındığın 

az 4 dolar.” dedik, “Maliyet-
ler ancak böyle karşılanır.” 
dedik, “Üretici biraz olsun 
nefes alır.” diye söyledik; 
mevcut iktidar “Biz zaten 
hakkını veriyoruz.” dedi. 
Haydi verin şimdi hakkımı-

maliyet fiyatı başta olmak 
üzere diğer sorunlarına dik-
kat çekti. Milletvekili Gez-
miş, “Biz dünyanın en kali-
teli fındığını ürettiğimiz 
hâlde, maliyetleri kurtar-
madığı için maalesef dalda 
kalacak fındığımız. Fındık-
ta ekonomik sorunlar 
kadar sosyolojik sorunlar 
da üretimi olumsuz etkile-
mekte; genç kuşak maale-
sef fındık üretimine ekono-
mik yetersizlikler nedeniy-
le ilgi duymamakta, cennet 
memleket lerini bırakıp 
büyük şehirlere göç et-
mekteler. Giresun başta 
olmak üzere, Doğu Kara-
deniz’deki fındık bölgesi 
en çok göç veren bölgedir; 
Giresun nüfusunun yüzde 
70’i göç etmiş durumdadır 
“ dedi.

Gezmiş fındıkta yaban-
cı sektör tekelleşmesine 
dikkat çekerek FİSKO-
BİRLİK’in eski günlerine 
döndürülmesini istedi.

zı, elinizi tutan yok; fındık 
üreticisi hakkını alsın, fın-
dık en az 4 dolar olsun.

Fındık fiyatının ağustos 
ayına girmeden önce ve 
en az 105 TL olarak açık-
lanmasını tüm fındık böl-

gesi adına talep ediyorum. 
Giresun kalite fındığın da 
diğer fındık türlerine göre 
en az 5 TL fiyat farkı olma-
lıdır. Emek en yüce değer-
dir” diye tamamladı. 

(Gülsen Dikgöz)

Milletvekili Gezmiş, fındığa 105 lira istedi!

Önergeye ret!

TBMM Genel Kuru-
lu’nda, İYİ Parti’nin fındık 
çiftçisinin karşılaştığı so-
runların tespit edilmesi, 
altın ve döviz kurundaki 
dengesizliğin fındık üreti-
mine yaptığı olumsuz etki-
lerin araştırılması amacıy-
la verdiği önerge görüşül-
dü.
“FINDIK TABAN FİYATI 
MALİYETİ KARŞILAMI-

YOR”
Önergenin gerekçesini 

açıklayan İYİ Parti Trab-
zon Mil letvekili Yavuz 
Aydın, Türkiye’de fındık 
üretim alanı üstünlüğüne 
rağmen verimin, diğer ül-
kelere göre düşük olduğu-
nu dikkat çekerek, “Ameri-

ka’da bir dekardan ortala-
ma 225 kilogram fındık alı-
nırken bu miktar İtalya’da 
155 kilogramdır. Türki-
ye’de ise bir dekardan 100 
kilogramın altında fındık 
alınabilmektedir. Bu sayıyı 
artırabilmek için üretim 
bazlı destekleme modeli-
ne acilen geçilmelidir” ifa-
delerini kullandı.

Aydın, üretim maliyet-
lerindeki artış, fındık taban 
fiyatlarının artan üretim ma-
liyetlerini bile karşılamaya-
cak kadar düşük olması, 
fındık üreticisinin yeterince 
desteklenmemesi ve Türk 
fındık piyasasının yabancı 
şirketlerin tekeline bırakıl-
mış olması nedeniyle 

önemli sorunlar yaşandığı-
na dikkat çekti. Milletvekili 
Aydın“Fındık piyasasının 
yabancı şirketlere teslim 
edilmesi, bugün üreticileri-
mizin yaşadığı sıkıntıların 
en başında gelmektedir. 
Yerli ve milli ürünümüz 
olan ve aynı zamanda ül-
kemizi de dünyada lider ko-
numa taşıyan fındık, ma-
alesef gayri milli şirketlerin 
tekeline bırakılmıştır.”ifa-
desini kullandı.

“FİSKOBİRLİK,
İKTİDAR TARAFINDAN 

DEVRE DIŞI
BIRAKILDI”

İYİ Parti Trabzon Millet-
vekili Yavuz Aydın şunları 
söyledi: “Öncelikle fındık pi-

yasalarında istikrarı sağla-
yan FİSKOBİRLİK, AK 
Parti iktidarı tarafından 
planlı olarak uygulanan 
yanlış politikalarla devre 
dışı bırakılmış, daha sonra 
ülkemizdeki fındık piyasa-
sı gayri milli şirketlere tes-
lim edilmiş ve bu şirketler 
Türkiye’deki fındık taban fi-
yatını belirleyen tek otorite 
hâline gelmiştir. Maalesef 
üreticilerimiz, bu tekelci ya-
pıya teslim edilmiş durum-
dadır.

Geçmiş yıllarda fiyat be-
lirlenirken artan döviz kuru 
hesaba katılmamış, gerçe-
ği yansıtmayan enflasyon 
oranlarıyla üretici büyük za-
rarlara uğratılmıştır. Hasat 
dönemi yaklaşırken dolar, 
euro ve altın fiyatları her 
geçen gün rekor tazeleme-
ye devam etmektedir. Bu 
durum üreticinin umudu-
nun kaybolmasına yol 
açarken AK Parti hüküme-
tinden şu ana kadar fındık 
konusunda hiçbir olumlu 
adım atılmaması, gelecek 
adına sorunların artarak 
devam edeceğine işaret et-
mektedir” dedi.

İYİ Parti’nin önerisi, 
Genel Kurul’da AKP ve 
MHP milletvekillerinin oy-
larıyla reddedildi. 

(Haber Merkezi)

TRT hakkında suç duyurusunda bulundular!

“Kamusal görevini kö-
tüye kullanan TRT Genel 
Müdürü hakkında suç du-
yu rusunda bu lunmak 
üzere adliyeye geldik” 
diyen CHP Giresun İl Baş-
kanı Gültekin Uzunalioğlu 
yaptığı yazılı açıklamada, 
“TRT Genel Müdürü Zahid 
Sobacı, göreve başladığı 
günden bu yana, TRT’ye 
yanlı bir yayın politikası iz-
letmektedir.

TRT Devletin ve Mille-
tin Kuruluşudur. Hepimi-
zin vergileriyle gelir elde 
etmektedir. Buna karşın 
çok uzun süredir CHP’yi 
yok sayan veya kötüleyen 
yayınlar yapmaktan geri 
durmamaktadır.

TRT Kanunu, TRT ka-
nallarının yayınlarında ta-
rafsız davranmasını hük-
metmiştir. Ne var ki mev-
cut TRT yönetimi bu yü-
kümlülüğünü yerine getir-
memektedir. Özel lik le 

seçim dönemi boyunca 
TRT, devlet televizyonu 
olarak değil, AKP’nin pro-
paganda makinesi olarak 
çalışmıştır. Genel Başka-
nımızı ve Partimizi yok 
sayan zihniyetin demok-
rasi tarihimize kara bir 
leke olarak geçtiğini belirt-
mek isteriz. Siyasi tarihi-
miz bu kişileri yargılaya-
cak ve mahkum edecektir. 
Ancak hesabımızın mah-
şere kalmasına izin ver-
meyeceğiz.

Tüm bu konular nede-
niyle halkın haber alması-
nı engelleyen, siyasi hak-
larımızı kullanmamıza ve 
duyurmamıza izin verme-
yen, görevini kötüye kulla-
nan TRT Genel Müdürünü 
bugün savcılığa şikayet 
ediyoruz.

Adalet arayışımız ve 
yürüyüşümüz sürecek” ifa-
delerine yer verdi. 

(Haber Merkezi)

Temel iş sağlığı ve güvenliği

6331 Sayılı İş Sağlığı 
ve Güvenliği Kanunu ge-
reği, 2023 Yılı Mahalli Hiz-
metiçi Eğitim Planı çerçe-
vesinde, Giresun İl Milli 
Eğitimde Müdürlüğünde 
görev yapan personellere 
"Temel İş Sağlığı ve Gü-
venliği" konulu hizmetiçi 
eğitim verildi.

İl Milli Eğitim Müdürlü-
ğü Konferans Salonunda 
düzenlenen ve İl Milli Eği-
tim Müdürü Ertuğrul Tosu-
noğlu'nun da yer aldığı eği-
timler, planlanan takvim 
doğrultusunda yönetici ve 
çalışanların katılımıyla 
gerçekleştirildi.

Giresun İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü İşyeri Sağlığı 
ve Güvenliği İl Koordina-
törü İsa Türkyılmaz ile İş 
Güvenliği Uzmanı Rama-
zan Sandal tarafından ve-
rilen hizmetiçi eğitimlerde 
katılımcılara; çalışma mev-
zuatı ile ilgili bilgiler, iş ka-
zası ve meslek hastalığın-
dan doğan hukuki sonuç-
lar, meslek hastalıklarının 
sebepleri, biyolojik ve psi-
ko-sosyal risk etmenleri, 
temel ilk yardım bilgileri, iş 
sağlığı ve güvenliği genel 
kuralları ve güvenlik kültü-
rü, tahliye ve kurtarma gibi 
konularda önemli bilgi ve 

paylaşımlarda bulunuldu.
İl Milli Eğitim Müdürü 

Ertuğrul Tosunoğlu faali-
yetlerle ilgili değerlendir-
mesinde, Müdürlük koor-
dinesinde İşyeri Sağlık ve 
Güvenlik Birimi tarafından 
il genelindeki tüm okul ve 
tüm ku rum la rı mız da 
"Ortam Gözetimi ve Reh-
ber lik" ça lışmalarının 
devam ettiğini, iş sağlığı 
ve güvenliği eğitimlerinin 
tüm personelleri kapsaya-
cak şekilde planlandığını 
ve düzenlendiğini belirte-
rek, çalışma hayatında 
olası risklerin önlenmesi, 
verimlilik ve kalitenin artı-
rılması için iş sağlığı ve gü-
venliği eğitimlerinin öne-
mine dikkati çekti. 

(GİMEM)

eğitimi verildi
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AK Parti'den Ankara'da önemli ziyaretler
AK Parti Giresun Mer-

kez İlçe, Ankara'da ger-
çekleştirdiği bir dizi ziya-
retlerle Giresun'un temsili-
ni güçlendirmeye devam 
ediyor. Ziyaretler kapsa-
mında AK Parti Giresun Mil-
letvekili Ali Temür ve MHP 

Genel Müdürü Bülent Çift-
çi gibi önemli görevlere 
sahip olan isimleri de ma-
kamlarında ziyaret ederek 
yeni görevlerinde başarılar 
dilediler.

Merkez İlçe Başkanı Ci-
velekoğlu yaptığı açıkla-
mada; “Bu önemli ziyaret-
ler, AK Parti Giresun Mer-
kez İlçe’nin Giresunlu bü-
rokratlara destek verme ve 
Giresun'un Ankara'da da-
ha güçlü bir temsilini sağ-
lama çabalarını yansıt-
maktadır. Giresun'un çı-
karlarının en iyi şekilde sa-
vunulması ve ilimizin kal-
kınması için birlikte hare-
ket edilmesi gerektiğini 

Giresun Milletvekili Ertuğ-
rul Gazi Konal ile bir araya 
gelindi.

AK Parti Giresun Mer-
kez İlçe heyeti, ziyaretle-
rinde Giresun Milletvekille-
ri ve Giresunlu bürokratlar-
la bir araya gelerek Gire-

söyledi.
Giresun Milletvekilleri 

ve Giresunlu bürokratlarla 

sun'un çıkarlarının korun-
ması ve desteklenmesi ko-
nusunda görüş birliğine 
vardılar.

Emniyet Genel Müdürü 
Erol Ayyıldız, MEB Strateji 
Geliştirme Başkanı Ercan 
Türk ve MEB Personel 

gerçekleştirilen bu verimli 
ziyaretlerle Giresun'un se-
sini duyurma ve ilimize 

katkı sağlama amacını sür-
düreceğiz” ifadelerini kul-
landı. (Dursun Onur)

“Fındık borsası, yabancı
tüccarların elinde”

Saadet Partisi Sam-
sun Milletvekili Mehmet 
Karaman, TBMM Genel 
Kurulunda fındık ürecileri-
nin sorunlarını dile getirdi.

Türkiye dünya fındık 
üretiminin yüzde 70-80’ini 
karşılamasına rağmen fın-
dık borsasının yabancı 
tüccarların elinde olduğu-
nu söyleyen Karaman, 
“Fındık üreticisinin emeği 
ve alın teri üzerinden kü-
resel sermaye servetine 
servet katmaktadır” dedi.

Saadet Partisi Sam-
sun Milletvekili Mehmet 
Karaman, fındık üreticile-
rinin yaşadığı sorunları 
Türkiye Büyük Millet Mec-
lisi (TBMM) gündemine 
getirdi. TBMM Genel Ku-
rulunda konuşan Kara-
man, fındığın Karadeniz 
bölgemizin en önemli 
tarım ürünü olduğuna 

vurgu yaparak, “Fındığın 
ülke ekonomisinde de 
önemli bir yeri vardır. Ül-
kemizde 500 bine yakın 
çiftçi fındıkla geçimini 
temin etmektedir. Diğer 
bir ifade ile fındık tarımı 4-
5 milyon kişiyi ilgilendir-
mektedir” dedi.

“KAZANÇ, YABANCI 
SERMAYENİN CEBİNE 
GİDİYOR”

Ka ra man, Tür ki ye 
dünya fındık üretiminin 
yüzde 70-80’ini karşıladı-
ğının altını çizerek, “Böyle 
büyük bir piyasadan aldı-
ğımız pay ise maalesef 2-
3 milyar dolardır. Ancak 
bu kazanç üreticinin veya 
yerli sermaye sahibi tüc-
carlarımızın kasasına 
değil, daha çok yabancı 
sermayeye ait 4-5 yaban-
cı şirketin kasasına gir-
mek te dir. İtal yan ve 

İspanyol çiftçileri fındığını 
ortalama 5 avroya satar-
ken, Türk üreticisi 2-2,5 
dolar civarında satmak zo-
runda bırakılmaktadır. Fın-
dık üreticisinin fındık alım 
fiyatının 5 avrodan aşağı 
olmamalıdır. Fındık üreti-
cisinin emeği ve alın teri 
üzerinden küresel serma-
ye servetine servet kat-
maktadır” şeklinde konuş-
tu.

“FIN DIK İHTİSAS 
BORSASI KURULMALI”

Fındık sektörüyle ilgili 
uyarılarda ve çözüm öne-
rilerde bulunan Karaman, 
şunları kaydetti: “Ülke-
mizde genelde tarım satış 
kooperatiflerinin, özelde 
ise fındık tarım satış ko-
operatiflerinin etkisiz ko-
numa düşürülmesi, fındık 
piyasasında üreticinin üre-
timden kaynaklanan gü-
cünün kullanmaz hale gel-
mesi sonucunu doğur-
muştur. Tarım sektöründe 
en büyük ihracat geliri fın-
dıktan elde ediliyor ve bu 
gelirin 4-5 kat artması 
mümkündür. Fındık tarı-
mının sürdürülebilir olma-
sı ücretimizin alın terinin 
ve emeğinin karşılığını al-
ması için şu tedbirler alın-
malıdır; piyasada yabancı 
sermaye hakimiyeti ve te-
kelleşme mutlaka dikkate 
alınarak, tekelleşmenin 
önüne geçecek tedbirler 
alınmalı. Yerli sermaye ve 
üretici mutlaka desteklen-
melidir. Fındık dikim alan-
ları sınırlandırılmalı. Fın-
dık ihtisas borsası kurul-
malı. Fındıkta araziye 
değil, üretime destek poli-
tikalarına geçilmelidir.” 
(Milligazete)

Yaşanan sel felaketi ile ilgili
Başkan Kara açıklamalarda bulundu

Giresun Esnaf ve Sa-
natkarlar Odaları Birliği Baş-
kanı Ali Kara yaşanan sel fe-
laketi ile ilgili bildiri yayımla-
dı.

Yayımlanan bildiri de Ali 
Kara şunları ifade etti;

“Aşırı yağışlar nedeniyle 
derelerin taşması ve heye-
lanlar sonucu başta Piraziz, 
Yağlıdere ilçelerimiz ve mer-
kez Duroğlu Beldemiz 
olmak üzere yaşanan afet-
lerden özellikle esnaf ve sa-
natkarlarımz, vatandaşları-
mız çok olumsuz etkilen-
miştir.” dedi.

“Meydana gelen bu afet-

ler sonucu Esnaf, Sanat-
kârlar Odalarımız ve Birlik 
Başkanlığımız gerekli ted-
birleri almak üzere çalışma-
lara başlayarak selden etki-
lenen esnaf ve sanatkârla-
rımızın tespitinin yapılarak 
TESK, TESKOMB ve KOS-
GEB düzeyinde gerekli mer-
ciler ile görüşülerek zarar-
ların telafi edilmesi yönün-
de çalışmalara hız verilmiş 
olup, zarar gören Esnaf ve 
Sanatkarlarımıza, çiftçileri-
mize ve vatandaşlarımıza 
geçmiş olsun dileklerimizi 
iletiriz” ifadelerini kullandı. 

(Gülsen Dikgöz)

Yeni harç miktarları Resmi Gazete'de yayımlandı

Gelir idaresi Başkanlığı 
tarafından Harç Kanunu 
Genel Tebliğine göre va-
tandaşlardan alınan harç-
lar değişti.

Karara göre, mahkeme 
başvurma harcı 123,6 lira 
ile 2 bin 220,6 lira arasında 
değişen miktarlarda uygu-
lanacak. İcraya başvurma 

harcı 269,85 lira, maktu 
iflas harcı da 444,6 lira 
oldu.

Ticari işletmeler için alı-
nan kayıt ve tescil harçları 
da 388,2 lira ile 13 bin 32 
lira arasında, maktu noter 
harçları da 13,95 lira ile 2 
bin 881,8 lira arasında mik-
tarlarda alınacak.

Tapuda, yapılan işle-
min şekline göre, binde 
2,27 ile binde 1593,9 ara-
sında değişen harç oranla-
rı yapılacak.

Pasaport harçları 6 aya 
kadar olanlar için 1034,55 
lira, 1 yıl süreli olanlar için 
1512,45 lira, 2 yıl süreli 
olanlar için 2 bin 469,15 

lira, 3 yıl süreliler için 3 bin 
507,75 lira ve 3 yıldan 
fazla süreli olanlar için 4 
bin 943,25 lira olarak de-
ğişti.

Giriş vize harçları da 
tek giriş için 3 bin 546,3 
lira, müteaddit giriş için 11 
bin 578,05 lira oldu. Transit 
vize tutarları ise tek transit 
için 3 bin 456,3, çift transit 
için 6 bin 934,95 olarak uy-
gulanacak.

Yabancılara verilecek 
çalışma izin belgeleri ise 1 
yıla kadar (1 yıl dahil) 4 bin 
635,3 lira, süresiz ve ba-
ğımsız çalışma izin belge-
leri için ise 46 bin 371,75 
lira olarak yapılacak.

Ticari mahiyette olmak-
sızın, yolcuların kendi kul-
lanımları için yurt dışından 
getirdikleri telefonların kul-
lanım izninden alınan 
maktu harç tutarı ise 20 bin 
lira olarak gerçekleşirken, 
sürücü belgesi harçlarında 
bir değişikliğe gidilmedi. 
(Haber Merkezi)

Kaymakam Yazıcı'dan, Jandarma
Komutanlarına Başarı Belgesi

Şebinkarahisar Kay-
makamı Alay Yazıcı, Şe-
binkarahisar'daki jandar-

ma komutanlarını Başarı 
Belgesi ile ödüllendirdi.

Şebinkarahisar Kay-

makamı Alay Yazıcı, Kay-
makamlık makamında dü-
zenlenen törende İlçe Jan-
darma Komutanı Mehmet 
Emre Mengi, Jandarma 
Asayiş Komando Bölük Ko-
mutanı Fikri Burak Kara ve 
Merkez Jandarma Karakol 
Komutanı Hasan Kırca'yı 
başarı Belgesi ile ödüllen-
dirdi.

Kaymakamlık sosyal 
medya hesabından yapı-
lan açıklamada, "Kayma-
kamımız Sayın Alay Yazı-
cı, görevlerini gayret, öz-
veri ve başarı ile yerine ge-
tiren İlçe Jandarma Komu-
tanı Mehmet Emre Mengi, 
İlçe Jandarma Asayiş Ko-
mando Bölük Komutanı 
Fikri Burak Kara ve Mer-
kez Jandarma Karakol Ko-
mutanı Hasan Kırca'yı Ba-
şarı Belgesi ile ödüllendir-
di" ifadeleri kullanıldı. 

(Haber Merkezi)

18. Bölgesel ASKOM toplantısı gerçekleşti
1 8 .  B ö l g e s e l  

ASKOM (Acil Sağlık Hiz-
metleri Koordinasyon 
Komisyonu) toplantısı 
Trabzon İl Sağlık Müdü-
rü Dr. Hakan Usta baş-
kanlığında gerçekleşti.

Toplantıya Giresun 
İl Sağlık Müdürü Doç. 
Dr. Muhammet Bulut, 
Artvin İl Sağlık Müdürü 
Op. Dr. Gürol Köroğlu, 
Gümüşhane İl Sağlık 
Müdürü Dr. Necip Ye-
menici ve bölge illerden 

sağlık yöneticileri katıl-
dı.

Toplantıda Bölgede 
yürütülmekte olan Acil 
Sağlık Hizmetlerinin Ko-
ordinasyonu ile ilgili ola-
rak hizmet veren kurum 
ve kuruluşlar arasında-
ki işbirliğini sağlamak 
amacıyla görüş alışve-
rişinde bulunuldu, böl-
gesel işbirliği gerektiren 
konularda alınacak ka-
rarlar değerlendirildi. 

(GİSM)
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Trabzon’da Akçaabat 
Ziraat Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Mustafa Hik-
met Eyüpoğlu'ndan Fın-
dıkta erken hasat uyarısı.

hem ihracat hem de iç pi-
yasada getirisi yüksek bir 
tarım ürünüdür” ifadelerini 
kullandı.

FIN DIK TOP LA MA 
TARİHLERİNE DİKKAT

Yapılacak toplantının 
ardından belirlenecek fın-
dık toplama tarihlerine dik-
kat edilmesi gerektiğine 
vurgu yapan Mustafa Hik-
m e t  E y ü p o ğ l u ,  

“26.07.2023 tarihinde, T.C. 
Ticaret Bakanlığı Doğu Ka-
radeniz Gümrük ve Dış Ti-
caret Bölge Müdürlüğü 
Başkanlığında yapılacak 
2023 yılı Fındık hasat tarihi 
belirleme toplantısındaki 
hasat tarihlerine kesinlikle 
uyulması gerekmektedir. 
Odamız Genel Sekreteri Zi-
raat Mühendisi Veysel 
Baki’ninde görev yaptığı 
komisyon kararı sonucun-
da sahil kuşak (0-250 
metre yükseklikte), orta 
kuşak (251-500 metre yük-
seklikte ) ve yüksek kuşak 
(500 metre ve üzeri yük-
seklikte ) için alınan komis-

Trabzon’da Akçaabat 
Ziraat Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Mustafa Hik-
met Eyüpoğlu, 2023 yılı 
için hasat dönemi yakla-

yon kararına göre belirle-
nen tarihlerden itibaren fın-
dık toplanmaya başlanıl-
malıdır” dedi.

GELECEK SENENİN 
VERİMİ DE SÜŞER

Erken hasadın hem bu 
sezon fındığına hem de ge-
lecek sezonun fındığına 
zarar vereceğini söyleyen 
Eyüpoğlu, “Erken yapılan 
hasatta fındıkta iç buruşuk 
oranı artar, randıman 
düşer, ürünün pazar değe-
ri düşer, aflatoksin etkisi 
fazla olur çotanakların 
nem oranı yüksek olaca-
ğından kurutmada sorun-

şan bölgenin önemli gelir 
kaynağı fındık için uyarı-
larda bulundu.

ERKEN HASAT YAP-
MAYIN

Fındık hasadında uyul-
ması gereken kurallar ol-
duğunu belirten Eyüpoğlu, 
“Yıl boyunca üreticilerimi-
zin fındık bahçelerinden 
yüksek verim elde etmek 
için büyük gayretlerle bu-
dama, gübreleme, bahçe 
temizliği, zararlılarla mü-
cadele gibi üretimde yapıl-
ması gereken aşamaları 
yaptılar ve hasat dönemi-
ne yaklaşmış bulunmakta-
dırlar. Fındık bölgemiz için 
vazgeçilmez bir tarım ürü-
nümüzdür. Üreticilerimiz 
bir yıllık emeğin karşılığını 
almak için hasat tarihlerine 
uyarak fındık bahçelerine 
girmeliler. Fındık hasadın-
da uymamız gereken bazı 
kurallar vardır. Fındık ha-
sadına erken başlanılma-
malıdır. Üreticilerimizi bu 
konuda uyarmak istiyoruz. 
Fındıkta kalite çok önemli, 

lar oluşur. Fındık satışında 
önemli bir kriter olan randı-
man ne kadar yüksek olur-
sa üreticinin eline geçen 
ücrette o kadar yüksek 
olur. Fındığın randıman ve 
kalitesinin iyi olmasını isti-
yorsak zamanından önce 
kesinlikle fındık toplama-
mak lazım. Daldaki fındık-
ları silkeleyerek fındık mey-
vesinin %75 ‘inin yere dü-
şüyorsa hasada başlan-
masının fındıkları daldan 
değil de yere döküldükten 
sonra yerden toplamaya 
dikkat etmeliyiz. Zamanın-
da ve tekniğine uygun 

hasat yapılmadığı takdirde 
erken toplanan fındıklarda 
verim ve randıman kayıp-
ları meydana gelir. Ayrıca 
daldan toplanan fındık bah-
çelerinde gelecek senenin 
meydana getireceği fındık 
teşekkülleri zarar görecek 
ve bu durumda gelecek se-
nenin verimini düşürecek-
tir. Bu sebeple fındığın yer-
den ve Trabzon ilimiz ve il-
çeleri için fındık hasat ko-
misyonu tarafından belirle-
nen tarihlerde hasat yapıl-
masına kesinlikle uyulma-
lıdır” şeklinde konuştı. 

(Haber61)

Fındık üreticisine hasat uyarısı!

“Kayıtlı çiftçimiz azalıyor”

Türkiye Ziraat Odaları 
Birliği (TZOB) Genel Baş-
kanı Şemsi Bayraktar, üre-
ticilerin tarım BAĞ-KUR 
ile ilgili sorunları, yapılma-
sı gerekenleri ve gençlerin 
tarıma teşvik edilmesiyle il-
gili açıklama yaptı.

TZOB Başkanı Bay-
raktar yaptığı açıklamada; 
“Üreticilerimiz tarım BAĞ-
KUR prim, emeklilik ve 
sosyal güvenlikle ilgili so-
runlarına çözüm aramaya 
devam ediyor. Üreticileri-
mizin ödemekte oldukları 
prim borçları halen çok 
yüksek olduğu için öde-
mekte zorlanıyorlar” diyen 
Bayraktar, açıklamasını 
şöyle sürdürdü;

“1 milyonu aşan Sos-
yal Güvenlik Kurumuna ka-
yıtlı çiftçi sayımız 500 
binin altına düştü. Yüksek 
primler yüzünden Sosyal 
Güvenlik Kurumuna kayıt-
lı çiftçimiz azalıyor. Prim-
ler bu kadar yüksek oldu-
ğu için çiftçilerimiz ödeye-
miyorlar ve bu yüksek 
primlerle de ödeyemeye-
ceklerdir. Bu sayı daha da 
aşağıya düşecek ve ta-
rımda kayıt dışılık arta-
caktır.

Üstelik diğer sigortalı-
lar 7200 gün yani 20 yıl 
prim ödemesi yaparak 
emekli olabiliyorken, üreti-
cilerimiz 9 bin gün yani 25 
yıl prim ödeyerek emekli 
olabiliyor. Bu hakkaniyet-
sizlik giderilmeli, prim 
ödeme gün sayısı düşü-
rülmelidir. SGK primleri 

daha makul ve ödenebilir 
seviyeye çekilmelidir.

Muafiyet belgesi ile ge-
lirinin düşük olduğunu bel-
geleyerek prim ödemesini 
durduran çiftçilerimizin 
muafiyette geçen süreleri 
borçlandırılmalıdır. Tarım 
BAĞ-KUR primi durduru-
lan çiftçilerimiz yapılandır-
mayla ihya kapsamına 
alınmalıdır. Üreticilerimi-
zin emeklilik başvuruları sı-
rasında ortaya çıkan usul 
eksikliklerinden dolayı Zi-
raat Odalarına uygulanan 
idari para cezalarına af ge-
tirilmelidir. Çiftçilerimizin 
bu konudaki kayıplarının 
telafisi sağlanmalıdır.”

“Artık asgari ücrete ça-
lışan yabancı çoban ve 
tarım işçisi kalmadı”

“Yerli çoban bulmakta 
zorlanan üretici lerimiz 
çoban ihtiyaçlarını yaban-
cı işçilerden karşılıyor. 
Artık asgari ücrete çalışan 
yabancı çoban ve tarım iş-
çisi de kalmadı. Yabancı 
uyruklu çobanların maaş-
ları da 20 bin liraya kadar 
yükseldi. Hatta bu fiyata 
çalışmayanlarda var. Ya-
bancı çobanların aldıkları 
maaşın yanı sıra yeme, 
içme, giyim, barınma vb. 
gibi ekstra masrafları da 
karşılanıyor.

Fakat hayvancılık iş-
letmelerinde çalışan ço-
banların büyük bir kısmı-
nın yabancılardan oluş-
ması sorunları da berabe-
rinde getiriyor. Aynı bölge-
de çalışan ve birbirini tanı-

yan kişiler aralarında or-
ganize olarak üreticiler-
den yüksek fiyat talep edi-
yor. İstedikleri ücret veril-
mezse çalışmayacakları-
nı söylüyorlar. Sorun bu-
nunla da bitmiyor. Bir işlet-
mede belirli bir süre çalış-
tık tan sonra şe hir de 
başka daha iyi bir iş imkâ-
nı bulduklarında işi bıra-
karak şehirlere gidiyorlar. 
Üreticilerimiz ise bu kişile-
ri uzun süre çalıştırama-
dıkları için yeni çoban ara-
mak zorunda kalıyor ve 
mağdur oluyorlar. Bu du-
rumdan rahatsız olan üre-
ticilerimiz sorunun çözül-
mesini bekliyor.

Bu nedenle gençleri ta-
rıma yönlendirecek teş-
vikler verilmeli, SGK prim-
leri devlet tarafından kar-
şılanmalıdır. Bu maliyet-
lerle yabancılar değil, 
gençlerimiz çalışmalıdır. 
Geldiğimiz bu durumda 
gençleri tarımda tutmak-
tan başka çaremiz yoktur. 
Gençleri tarıma kazandır-
manın yollarını bulmalı-
yız.”

“Genç çiftçilerimizin si-
gorta primleri bir süre dev-
let tarafından karşılanma-
lı”

“Üreticilerimiz, genç 
çiftçilerimizin sigorta prim-
lerinin devlet tarafından 
karşılanması ve diğer so-
runların çözülmesi için 
devletten destek bekliyor. 
Üretim maliyetleri artar-
ken aynı oranda gelir artı-
şı elde edemeyen üretici-
ler üretimden kopuyor. 
Üreticilerimiz çalıştırdıkla-
rı işçilerin son yıllarda 
artış gösteren BAĞ-KUR 
sigorta primlerini ödemek-
te zorluk çekiyor.

Genç nüfusu kırsalda 
tutacak önlemleri almak 
için teşvik edici uygulama-
lara ihtiyaç vardır. Bu ya-
pılırsa yabancı işçilerin ye-
rini Türk işçisi alacak ve ta-
rımsal üretime katkı sağ-
lanacaktır. Ayrıca işsizli-
ğin azaltılması da müm-
kün olacaktır.

Genç çiftçilerimizi tarı-
ma teşvik etmek için en 
azından 12 ay boyunca 
tarım BAĞ-KUR priminin 
hazinece karşılanmasının 
Türk tarımı ve çiftçilerimiz 
için önemli bir adım olaca-
ğına inanıyoruz” dedi. 
(TZOB)

Hacılar çiçeklerle karşılandı 

Hac ibadetini ifa ede-
rek kutsal topraklardan 
dönen Giresunlu ve Ordu-
lu hacılar Ordu Giresun 
Havaalanı’nda karşılandı.

Diyanet İşleri Başkan-
lığı 2023 Yılı Hac Organi-

aile büyüklerine kavuşma-
nın mutluluğunu yaşadığı-
nı ifade etti.

Karşılama töreninde 
duygularını paylaşan hac 
kafile başkanı ve Bulan-
cak İlçe Müftüsü Cevat 
Erişti, “Yüce Allah'ın dave-
tine icabet ederek, Mekke 
ve Medine'nin mübarek 
topraklarına ayak bas-
mak, kutsal mekanları zi-
yaret etmek büyük bir 
onurdur. Hacılarımız, bu 
kutsal yolculuğu gerçek-
leştirerek, mübarek top-
raklardan dua, hikmet ve 
manevi kazanımlarla dön-
dü. Hacılarımızın duaları 
hepimizin huzur ve mutlu-
luğu için önemli birer güç 
kaynağıdır. Cenab-ı Mev-
la haccımızı mebrur, sa'yi-
mizi meşkur, zenbimizi 
mağfur, amellerimizi mak-
bul eylesin” dedi. 

(Giresun Müftülüğü)

zasyonu ile hac farizasını 
yerine getirmek üzere kut-
sal topraklarda bulunan Gi-
resunlu ve Ordulu hacılar 
yurda döndü.

Aileleriyle kucaklaşan 
hacılar, zaman zaman duy-

gusal anlar yaşadı. Bazı 
hacılar gözyaşlarına en-
gel olmadı.

Anneannesi ve dede-
sini çiçeklerle karşılayan 
Mihrimah Serdar da se-
vincini paylaştı. Serdar, 

Park bahçe ekipleri şehri güzelleştiriyor
Giresun Belediyesi yaz 

aylarının vazgeçilmez me-
kanları olan park ve yeşil 
alanlarda çalışmalarını sür-
dürüyor.

Park ve Bahçeler Mü-
dürlüğü ekipleri şehir ge-
nelinde park ve yeşil alan-
larda ot biçme, budama ve 
çiçek açan ağaçları kuv-
vetlendirme çalışmaları ile 
halkın ortak kullanımına 
açık tüm alanları temiz, 
sağlıklı ve bakımlı hale ge-

“Giresun’umuzun güzelliği-
ne güzellik katmak için hiç-
bir fedakârlıktan kaçınmı-
yoruz. Bizler bu çalışmaları 
yaparken vatandaşlarımız-
dan mesire alan larımızı 
daha temiz kullanmalarını 
rica ediyoruz. Da-ha yaşa-
nabilir bir Giresun için ça-
lışmalarımızı sürdürece-
ğiz” denildi. (Dursun Onur)

tiriyor.
Gerçekleştirilen bakım, 

onarım ve temizlik çalış-
malarıyla vatandaşların 
uğrak yeri olan park ve 
yeşil alanlar çok daha 
nezih ve temiz bir görünü-
me kavuşturuluyor.

Park ve Bahçeler Mü-
dürlüğü yetkilileri tarafın-
dan yapılan açıklamada: 



6 YEŞİL ÇOTANAK GAZETESİYEŞİL ÇOTANAK GAZETESİ 18 Temmuz 2023

0544 228 02 82 - 541 21187 00



7 YEŞİL ÇOTANAK GAZETESİYEŞİL ÇOTANAK GAZETESİ 18 Temmuz 2023

“TMO hububat alımlarında çiftçilerimizi mağdur
etmemelidir”

Türkiye Ziraat Odaları 
Birliği (TZOB) Genel Baş-
kanı Şemsi Bayraktar, ül-
kemizde yoğun bir şekilde 
devam eden buğday ve 
arpa hasadına ilişkin açık-
lama yaptı.

“TÜİK verilerine göre 
bu yıl geçen yıla göre buğ-
day üretiminin yüzde 3,8 
oranında artarak 20,5 mil-
yon ton, arpa üretiminin 
yüzde 1,2 oranında arta-
rak 8,6 milyon ton olacağı 
tahmin ediliyor” diyen Bay-
raktar, açıklamasını şöyle 
sürdürdü;

“Rekoltenin artması 
olumlu olmakla birlikte ser-
best piyasada fiyatların 
düşük seyretmesiyle bazı 
bölgelerde sanayicilerin ve 
tüccarların çiftçiden ürünü 
almak istememesi çiftçile-
rimizi mağdur ediyor.

Toprak Mahsulleri Ofisi 
hasadın bitmek üzere ol-
duğu ve hasadın yeni baş-
ladığı bölgelerde randevu 
sisteminde yaşanan so-
runları gidererek acilen 
alım yapmalıdır. Hasadın 
başlamadığı bölgelerde 
ise tedbirlerini almalıdır.”

“Stok fazlası fiyatları dü-

yetin altında kalıyor, bazı 
bölgelerde ise ancak mali-
yeti karşılıyor.

Hiçbir esnaf, tüccar, 
alın teriyle evine ekmek gö-
türen vatandaş maliyetine 
ya da zarar ettiği bir işi yap-
maz. Bu durum sürdürüle-
bilir değildir ve çiftçinin üre-
timden uzaklaşmasına 
neden olmaktadır.

Toprak Mahsulleri Ofisi 
acilen etkili alım politikası-
nı güçlendirerek piyasaya 
da hâkimiyeti sağlamasını 
vurgulayan Bayraktar söz-
lerine şöyle devam etti:

“TMO hızlı alım ve er-
ken ödeme yaparak piya-
sa fiyatlarını yükseltmeli-

şürüyor”
“2022-2023 dönemin-

de özellikle Ekim-Ocak ay-
larında hatta Şubat ayının 
sonuna kadar yağışların 
ülke genelinde yetersiz ol-
ması, kuraklık endişesi ve 
yurt dışı fiyatlarının düşük 
seyretmesi ilk 5 ayda 6,5 
milyon ton buğday ithalatı 
gerçekleştirilmesine ne-
den oldu.

Diğer taraftan geçte 
olsa gümrük vergi oranları-
nın hasadın başlamasına 
sayılı günler kala, mayıs 
ayı itibarıyla tekrardan 
yüzde 130’a çıkarılması 
buğday üretiminin yoğun 
olduğu birçok bölgede de-
poların dolmasını engelle-
yemedi. Bu durum serbest 
piyasada fiyatların düşük 
seyretmesine neden oldu.”

“Fiyatlar bölgesel ola-
rak bazı yerlerde mali-
yetin altında kalıyor”
“TMO alım fiyatını prim 

hariç makarnalık buğday 
için ton başına 9 bin lira, ek-
meklik buğday için ton ba-
şına 8 bin 250 lira, arpa için 
ton başına 7 bin lira olarak 
açıkladı.

TMO satış fiyatını ma-

dir. Üreticilerimizin lehine 
olacak şekilde, bu durum 
acilen düzeltilmelidir. Bun-
dan başka çaremiz yok-
tur.”

“Üretici ürününü 
TMO’ya satmak istiyor”

“Müdahale alım fiyatla-
rının açıklanması ve Çiftçi 
Kayıt Sistemine kayıtlı buğ-
day ve arpa üreticilerine, 
kayıtlı üretim miktarı kadar 
tüm kesimlere (TMO veya 
piyasa aktörlerine) yapılan 
satışlar için ton başına buğ-
dayda bin lira, arpada ise 
500 lira ilave hububat üre-
tim primi desteğinin veril-
mesiyle serbest piyasada 
fiyatların yükseleceği bek-

karnalık buğday için ton ba-
şına 10 bin 200 lira, ek-
meklik buğday için 9 bin 
350 lira ve arpa için 7 bin 
725 lira olarak belirledi.

Açıklanan bu fiyatlara 
rağmen serbest piyasada 
fiyatlar ortalama olarak; 
makarnalık buğday için ton 
başına 8 bin 79 lira, ek-
meklik buğday için ton ba-
şına 6 bin 982 lira, arpa için 
ise ton başına 5 bin 697 lira 
seviyesindedir.

Bu konuda Birliğimize 
ve Ziraat Odalarımıza çift-
çilerimizden yoğun şikâ-
yetler geliyor. Serbest pi-
yasadaki fiyatlar bölgesel 
olarak bazı yerlerde mali-

lentisi maalesef yerini bu-
lamadı.

TMO’nun açıklanan fi-
yatları piyasayı hareket-
lendirmemiştir. Diğer yan-
dan Toprak Mahsulleri 
Ofisi yeni sezonda üretici-
lerimizden aldığı ürünlere 
alım fiyatının üzerine her 
türlü maliyetin ilave edile-
rek piyasaya satış yapaca-
ğını açıklamasına rağmen, 
depolarda ürünü bulunan 
sanayiciler ve hububat ti-
caretiyle uğraşan sektör, pi-
yasadan yeteri kadar ve 
müdahale alım fiyatı sevi-
yesinde ürün almamıştır.

Çiftçilerimiz ürününü 
düşük fiyat veren tüccar 
veya diğer piyasa aktörleri 
yerine Toprak Mahsulleri 
Ofisine satmak istiyor. 
Ancak hasadın yoğunlaştı-
ğı birçok bölgede çiftçileri-
miz Toprak Mahsulleri Ofi-
sinden randevu almakta 
sorun yaşıyor.

Unutulmamalıdır ki çift-
çinin hasat edilen ürünü 
bekletme imkânı yok. Çift-
çilerimizin birçoğu borçla 
üretim yapıyor ve borcunu 
kapatması gerekiyor.

Toprak Mahsulleri Ofisi 
acilen alım merkezlerini ar-
tırarak, gerekirse yığma 
olarak alım yapmalı ve çift-
çilerimizi tüccarın insafına 

bırakmamalıdır.
Ayrıca Toprak Mahsul-

leri Ofisine ürün satma im-
kânı olan çiftçilerimizin he-
sabına 1 ay sonra değil de 
15 gün içerisinde ödeme 
yapılırsa piyasada çiftçinin 
ürününü yok pahasına 
almak isteyen fırsatçılara 
engel olunacaktır. Tarım 
Kredi Kooperatifleri ve 
TÜRKŞEKER de geçmiş 
yıllarda olduğu gibi hubu-
bat alımında devreye so-
kulmalıdır.”
“Artan girdi fiyatları üre-

ticiyi zorluyor”
“Kurdaki artışa bağlı 

olarak girdi fiyatları sürekli 
artış göstermektedir. Hazi-
ran ayında mazot fiyatları 
bir önceki aya göre yüzde 
23 artarken gübre fiyatları 
ortalama yüzde 4 civarın-
da yükselmiştir.

Maliyet artışlarını telafi 
edebilmek için üreticileri-
miz bu sezon hasattan ye-
teri kadar gelir elde ede-
mezse önümüzdeki sezon 
hububat üretiminden vaz-
geçecek üretim düşecek-
tir. Üreticilerimizin önü-
müzdeki sezon için yeterli 
girdi temin edebilmesi, ürü-
nünü değerinden satıp ye-
terli para kazanmasına 
bağlıdır” ifadelerini kullan-
dı. (TZOB)

Bulancak Belediyesi'nden yaz çalışmaları

Yoğun yağışların ar-
dından ve yaz mevsiminin 
kendini iyice hissettirmesi-
nin ardından güzel hava-
ları da fırsat bilen Bulan-
cak Belediye ekipleri yeşil 
alan, park ve bahçeler ile 
mezarlıklarda temizlik ve 
bakım onarım işlerine hız 
verdi.

Be le di ye Baş ka nı 
Recep Yakar’ın talimatı ile 

gece ilaçlama yapıyor.
Be le di ye Baş ka nı 

Recep Yakar, “Hizmet sa-
dece yapıp ortaya koymak 
değildir. Bir taraftan daha 
yaşanılır bir Bulancak için 
sürekli hizmet üretirken bir 
taraftan da ortaya konulan 
bu hizmetlerin idamesi için 
yoğun bir şekilde bakım-
onarım ve temizliklerini de 
yapmanız gerekiyor. Böl-
gemiz bol yağışlı bir bölge 
olduğu için yeşil alanların 
hızla otlanması, park ve 
oyun alanlarındaki alet ve 
donanımların bakıma ihti-
yaç duyması çok doğal. 
Bu ihtiyaçları karşılamak 
için mesai gözetmeksizin 
gece-gündüz gayret gös-
teren tüm ekiplerimize de 
teşekkür ediyorum. Yaz 
boyunca ilaçlama çalış-
malarımız da her gece dü-
zenli olarak devam ede-
cektir. Daha güzel bir Bu-
lancak için çalışmaya 
devam ediyoruz” diye ko-
nuştu. (Bulancak BLD)

ilçe genelinde bulunan 
yeşil alanlar ve park bah-
çelerin temizlik ve bakım 
onarımları oluşturulan 
ekiplerle hızla yapılırken, 
bir taraftan da sinek ve siv-
risinekle mücadele için 
her gece ilaçlama yapılı-
yor. Park Bahçeler ve Te-
mizlik İşleri Müdürlükleri 
ekipleri tarafından ilçe ge-
nelindeki çocuk ve oyun 

parklarında bulunan oyun 
aletleri ve oturma grupları-
nın bakım ve onarımları, 
yabani ot temizlikleri ve 
ağaç budamaları yapıla-
rak eksiklikler gideriliyor. 
Belediye Mezarlıklarının 
da bakımı yapılarak yaba-
ni otlar temizleniyor. Ruh-
sat ve denetim Müdürlüğü 
ekipleri ise sinek ve sivrisi-
nek mücadelesi için her 

11 dükkan sahibini buldu
Doğu Park ve Galericiler Sitesi’nde 

yer alan oto galeri dükkanları kiraya ve-
rilmek üzere ikinci kez ihaleye çıkartıldı.

Açıklanan ihale dokümanında bulu-
nan 45 adet dükkanın 2886 Sayılı Devlet 
İhale Kanunu’nun 45. maddesi gereğin-
ce açık teklif usulü ile 10 yıllığına kiraya 
verilmesi için ihalesi yapıldı.

Açık teklif usulü ile yapılan ihale dük-
kanlarda galericilik yapmak şartıyla her-
kese açık tutuldu.

İhaleye katılma şartlarını yerine geti-
rerek ihale salonunda hazır bulunan kişi-
lerin tekliflerinin değerlendirilmesi sonu-
cunda gerekli şartların oluşmasıyla bir-
likte 11 dükkânın yeni sahipleri belli oldu.

Geriye kalan 34 dükkan için ise devlet 
ihale kanunu gereği 15 gün süreyle pa-
zarlığa bırakılacağı duyuruldu. İhaleye 

katılmak isteyenlerin Belediye Mali Hiz-
metler Müdürlüğüne başvuru yapmaları 
istenirken, gerekli bilgilerin de aynı mü-
dürlükten alınabileceği belirtildi.

Gedikkaya Mahallesi Sanayi Sitesi 
karşısında bugünkü değeri 100 Milyon 
TL’yi aşkın yatırımla 32 bin metrekarelik 
bir alana uygulanan proje; 20 bin metre-
kare yeşil alan, 9.820 metrekare peyzaj 
alanı, 3.740 metre yürüyüş yolu, 3.500 
metrekare kapalı alanda 45 adet galeri 
ve çeşitli amaçlar ile kullanılabilir dük-
kan, ATM bölgesi, zabıta noktası, futbol 
sahası, basketbol sahası, voleybol sa-
hası, tenis kortu, kafeterya, açık ve ka-
palı bekleme alanları, görevli odaları ile 
soyunma odaları gibi imkanları içinde ba-
rındırıyor. 

(Dursun Onur)

Kaçak Turistler ile Beyaz Perde'ye ilk adımını atıyor
Giresun’un Bulancak ilçe-

sinde çekimi yapılacak sinema 
filmlerinin ön görüşmeleri için 
birçok film oyuncusu Bulan-
cak’a geldi.

Demir Geçit Ergenekon 
Destanı isimli Türk Sinema 
Filmi ve Kaçak Turistler Kome-
di Filminin Senaristi ve Yönet-
meni Abbas Karatekin, Genel 
Koordinatörü Mustafa Duman, 
Yapım Koordinatörü Ulaş Ka-
radeniz, Saha Danışmanları 
ise Yakupcan Karadeniz, Tolga 
Gürbüz ve Mesut Aydın oldu.

Kaçak Turistler Komedi fil-
minin 15 gün içinde çekimleri-
ne başlanacağını ifade eden 
Yapım Koordinatörü Ulaş Ka-
radeniz, “Memleketim Giresun 
ve Bulancak’a katkı sağlamak 

ve memleketimizin isminin her 
platformda zikredilmesi için 
böyle bir proje yapmaya karar 
verdim. Bu nedenle gerekli gö-
rüşmeler ve projeleri hayata ge-
çirmek için Giresun’a geldim. 
Burada ilk görüşmelerimizi ger-
çekleştirdik. Senaristimiz fizi-
bilite çalışmalarını yaptı. 15 
gün içinde ilk olarak komedi fil-
mimiz ‘Kaçak Turistler’in çe-
kimlerine başlayacağız” ifade-
lerini kullandı.
‘MEMLEKETİMİZİN İSMİNİN 
TÜM MECRALARDA YER 
ALMASINI İSTİYORUM’
İş hayatını uzun yıllar il dı-

şında sürdüren Ulaş Karade-
niz, “Biz hem Samsun hem de 
Trabzon’un arasına sıkışıp kal-
mış bir iliz. Bu nedenle hava du-

rumu, Giresunspor ve fındık dı-
şında Giresun ismi hiçbir yerde 
geçmiyor. Kurtuluş savaşında 
gönüllü 2 alay çıkartan Gire-
sun’un ve tüm ilçelerimizin is-
minin hafızalara kazınması 
için bu filmlerin ilimizde çekil-
mesini arzu ettim. İnşallah bu 
iki güzel projemizle bu hedefi-
mize ulaşacağımıza inanıyo-
ruz” şeklinde konuştu.

Öte yandan film kadrosu 
hakkında bilgi veren Senarist 
ve Yönetmen Abbas Karatekin 
ise, Kaçak Turistler komedi fil-
minde Osman Cavcı, Seval 
Arun, İzzet Çivril, Tolga Öz ve 
Osman Fındık ile daha birçok 
sürpriz oyuncu ismin kadroda 
yer alacağını sözlerine ekledi. 

(Yıldız Haber)



18 Temmuz 2023

“Taraftarlar yoksa futbol da yok sponsor da”
1. Lig Kulüpler Birliği 

Başkanı Murat Özkaya 
Türk sporunun sponsoru-
na sahip çıkması gerektiği-
ni vurguladı.

Özkaya "Bu sadece bir 
iki kişinin eliyle yapılabi-
lecek bir şey değil. Burada 
en büyük görev basına dü-
şüyor. Basının sponsorla-
ra sahip çıkması gerek. 

SİZLERİN
OLMADIĞI YERDE
SPONSORLARIN

OLMASI İMKANSIZ
Sponsorların olmadığı 

yerde yeni oyuncuların, 
yeni nesillerin yetişmesi im-
kansız. Taraftar demek ora-
daki güç demek. Sizler var-
sanız Türk futbolu var. 
Eğer taraftar yoksa futbol 

Türk sporunda sponsor sa-
yısı artıyor çünkü kavga 
yok. Sorunlar, istişare ve 
doğru zemine oturtularak 
çözülüyor. Bu nedenle so-
runlar daha aza indirgen-
miş durumda. Bunun için 
federasyonumuza tekrar 
teşekkür ediyorum. Bunu 
genel kurulda da söylemiş-
tim: Kavganın olmadığı 

yok, sponsor yok. içimiz-
deki başarılı insanları tak-
dir edelim destek olalım. 
Nasıl taraftarımıza ve ba-
sınımıza iş düşüyorsa yö-
neticilerimize de büyük iş 
düşüyor. Lütfen kavga et-
meyelim. Örneğin Süley-

yerde herkes olmak ister. 
Trendyol’un bize açtığı 
yolu futbolun yeni yolu ola-
rak kabul ediyorum. Bu an-
laşmayı imzalamaktan 
gurur ve onur duyuyoruz. 
Bu Türk futbolu için yeni bir 
yol olsun. Buradan futbol-
severlere de seslenmek is-
tiyorum. Lütfen maçlara 
gelin, statları doldurun.

man Hurma yıllardır Türk 
futboluna hizmet ediyor ve 
futbolumuz için mücadele 
ediyor. Yaptığı o kadar çok 
güzel iş var ki ama takdir 
edemiyoruz. Niye takdir 
edemiyoruz çünkü birbiri-
mizle kavga ediyoruz. De-

ğerli insanlarımıza sahip çı-
kalım, değerli sponsorları-
mıza sahip çıkalım. Gelin 
hep beraber Federasyo-
numuzun önderliğinde fut-
bolumuzu daha ileriye ta-
şıyalım" dedi. 

(Mehmet Yaşar)

Yönetim Kurulu

görevleri belli oldu
Nahid R. Yamak baş-

kanlığında toplanan yöne-
tim kurulu tarafından, 
daha önce yönetim kurulu 
üyeliklerinden istifa eden 
yö ne ti ci le rin ye ri ne; 
Ahmet Yiğit, Erkan Babaç, 
Kurtuluş Fikret Aydın, ve 
Cumhur Şahin yönetim ku-
rulu üyeliklerine geldi.

Ayrıca, Yönetim Kuru-
lu yapılan toplantı sonrası 
yeni görev dağılımı şu şe-
kilde gerçekleşti;

Er dinç Hı dı moğ lu: 
Genel Sekreter

Ferhat Karademir: 2. 
Başkan

Osman Topal: Başkan 
Vekili (Stadyum ve Tesis-
lerden Sorumlu Yönetim 
Kurulu Üyesi)

Erkan Babaç: As Baş-

kan (Üyelik Geliştirmeden 
Sorumlu)

Ahmet Yiğit: Yönetim 
Kurulu Üyesi (Üyelik Ge-
liştirmeden Sorumlu)

Kurtuluş Fikret Aydın: 
Yönetim Kurulu Üyesi

Cumhur Şahin: Yöne-
tim Kurulu Üyesi

(Mehmet Yaşar)

Sağlık Müdürlüğü'nden destek
Giresun İl Sağlık Müdürü Doç. Dr. 

Muhammet Bulut, Giresunspor'un 
2828 üye kampanyasına 50 üyelik 
ile destek oldu.

Kulüp Başkanı Nahid Yamak, Gi-
resun il Sağlık Müdürü Doç. Dr. Mu-
hammet Bulut’u ziyaret etti. Bulut, Gi-
resunspor'un geleceği için hedef 
2828 yeni üye kampanyasına, dok-
torlarımız ve sağlık personellerinden 
oluşan 50 üyelik ile destekte bulun-
du. Kulüpten yapılan açıklamada; 
"Sayın müdürümüze destekleri ve 
nazik misafirperverlikleri için teşek-
kür ediyoruz" ifadeleri kullanıldı. 
(Mehmet Yaşar)

Giresunspor'un Futbol 
Şube Sorumlusu Ferhat 
Karademir, dövizdeki artı-
şın kulübü olumsuz etkile-
diğini söyledi.

Karademir; "Kombine 
sayımız, Süper Ligde mü-
cadele ettiğimiz iki sezon-
da da düşüktü. O dönem-
lerde bile beklediğimiz ra-
kamların altında kalmıştık. 
Bu konuda inşallah destek 
görürüz. Birçok takimin 
yaptığı gibi biz de bu sene 
vefa ve feda sezonu geçi-
receğiz. Düşük maliyetli 
bir takımla ligi tamamla-
maya çalışacağız. Borcu-
muz 300 milyon TL'yi 
aşkın civarda. Euro ve 
dolar artıkça borcumuz da 
artıyor. Ödeme yükümlü-
lüğümüzün yüzde sekseni 
yabancı paralar.

Geçmiş dönemde for-
ma giyen yabancı oyuncu-
lara borçlarımız fazla. Do-
layısıyla kur artışı bizi sı-

dece zamana ihtiyaçlar ol-
duğu için gelişimlerini ta-
mamlayabilmeleri adına 
akademi takımıza gönde-
receğiz.

Onların da A takıma hiz-
met edecekleri dönemler 
elbette olacaktır. Genç 
ağırlıklı bir kadroya sahi-
biz. Yıllardır bizim çocuk-
larımız oynasın deniliyor-
du. Şimdi böyle bir kadroy-
la sahaya çıkacağız" şek-
linde konuştu. 

(Haber Merkezi)
kıntıya sokuyor. Bu sade-
ce bizim değil, Türkiye' 
deki tüm takımların en 
büyük sorunu. Yayın ve 
TFF gelirimiz çok düşük. 
Anadolu takımların en baş 
kalemi bu gelirler. Çok yük-
sek sponsorluklar ve taraf-
tar geliri elde edemiyoruz. 
Bu sene 1. Ligde bir takı-
ma düsen yayın geliri 15 
milyon civarında. Bu para-
larla bu takimi kurtarama-
yız" ifadelerini kullandı.

DENEME SÜRECİ
Futbol Şube Sorumlu-

su Kardemir, yeni sezon 
öncesinde hazırlıkların 
sürdüren takim hakkında 
ise su bilgileri verdi:

"Geçen sezonki kadro-
muzdan tutabildiklerimizi 
elimizde tuttuk. Birkaç 
tane daha gelen olabilir. 
Yönetim kurulu olarak bu 
konuda çalışıyoruz. Bu-
nun yani sıra geçen sene 
U19 takımımızda forma 

giyen genç kardeşlerimiz, 
A takımımızla idmanlara çı-
kıyor. Hocamız gençleri-
mizi tanımadığı için şuan-
da deniyor. Cumartesi gü-
nünden sonra hocamız A 
takımda görmek istediği 
oyuncuların kimlerin ola-
cağını bizlere iletecek ve 
onlar Bolu kampı kadro-
muza dahil edecek.

Tabi kamp kadrosunda 
yer alamayacak oyuncula-
rı yeteneksiz olduğu için 
falan bırakmayacağız. Sa-

“Dövizdeki artış
olumsuz etkiliyor”

Oyuncuları sürekli
Saha içerisindeki di-

sipliniyle bilinen tecrü-
beli teknik adam ant-
renmanlarda futbolcu-
larını sık sık uya-
rılarda bulunuyor. 

Kaplan, hata yapanları ise sık sık uyara-
rak daha dikkatli olmalarını istiyor.  
(Haber Merkezi)

Yapılmasını istedik-
lerini yerine geti-
renleri tebrik eden 

Yeşil-beyazlı 
ekipte Mustafa 
Hoca’nın, futbol-
cularını sık sık 
uyarması dikkat-
lerden kaçmıyor. 

tığı çift 
mesai ile 
sürdüren 

Yeni sezon ha-
zırlıklarını yap-

uyarıyor

BU SAHİPSİZLİĞİN SEBEBİ NEDİR?
Yirmi yılı aşkın süredir 

Boks sporculuğu yapan ve 
aktif sporculuk hayatına 
son verdikten sonra 2.ka-
deme boks antrenörü ola-
rak devam eden Tirebolulu 
antrenör Emre Perçin ken-
disine ve boks sporunu 
seven öğrencilerine yapı-
lan ilgisizliğe dikkat çekti.

Trabzon şampiyonlar 
spor kulübünde milli takım 
hocalığı yapmış Adil De-
mircioğlu tarafından yetiş-
tirilen ve uzun süre ringler-
de aktif sporculuk yaparak 
müsabakalara çıkan Tire-
bolu'nun evladı 2. kademe 
boks hocası Emre Perçin; 
“Yaklaşık iki senedir Tire-
bolu'da Boks kursu açmak 
için uğraştım ancak bir 
türlü Halk eğitim ve Genç-
lik Spor idarecileri ile gö-
rüşmelerim sonunda bir 
ilerleme sağlayamadım. 
İlçemizin gençlerine kurs 
vermek, boks sporunu aşı-
lamak ve milli sporcu yetiş-
tirmek için çok uğraştım 
maalesef olmadı. Kurs aç-
maya muvaffak olama-
dım.Espiye ilçesi idarecile-
ri beni çağırarak bu kursu 
Espiye de açmamı ve her 
türlü kolaylığı sağlayacak-
larını ifade ettiler.Pesimi bı-

rakmadı lar.Boksa dair 
hedef ve hayallerimi ger-
çekleştirmek, gençlere bu 
sporu öğretmek daha da 
önemlisi milli sporcular ye-
tiştirmek için bana yapılan 
bu teklifi kabul ettim.

İlçeme bu kursu aça-
madığımız için çok üzgü-
nüm. Tirebolu’dan kurs 

gelme arzuları olan genç-
lerimize kurs veremediğim 
için ayrıca müteessirim.

Espiye kapalı spor sa-
lonunda kurslarımıza ve 
antrenmanlarımıza düzen-
li devam etmekteyiz. Gel-
mek isteyen gençlerimizi 
bekleriz” dedi. 

(Mehmet Yaşar)


